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Aan de heer Burgemeester, 
Freddy THIELEMANS 
Stadhuis 
Grote Markt 1 
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 AANGETEKEND 
 
 Brussel, maart 2007 
 
Betreft: maandelijkse infobrief: maart 2007 
 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
 
Op 26 februari 2006 werd door het schepencollege de plaatsing van de camera’s voor de 
Alhambrawijk goedgekeurd. In januari had u in de media gezegd dat de camera’s specifiek voor de 
Alhambrawijk er tijdens de maand februari 2007 zouden komen. Bij navraag bij verschillende diensten 
(BRAVVO, politie) blijkt dat de plaatsing in geen enkele planning is opgenomen. 
 
De prostitutieproblematiek is een actiepunt in het algemeen beleidsprogramma van de huidige 
politieke meerderheid van de Stad Brussel. Op pagina 27 van dat document staat: 'Doorgaan met het 
verminderen van de overlast te wijten aan de straatprostitutie in de woonwijken (mobiel 
commissariaat, controle van de klanten, mobiliteitsplan, installatie van camera's)'. Wij vinden het 
positief dat er zwart op wit erkenning komt voor de overlast in onze buurt, maar we stellen ons wel 
vragen bij het ontbreken van concrete uitvoeringstermijnen, gezien het beleidsprogramma tot 2012 
loopt en u ons al es mondeling in 2004 precies dezelfde beloftes hebt gemaakt. Alstublief, 
burgemeester Thielemans, stel ons geduld niet nog jaren op de proef … 
 
Verder – ondanks de taks op de afwerkhotels – merkten enkele buurtbewoners dat ‘Studio Europe’, 
uitgebaat door de partner van Eurocraat Carmela Lo Guidice, acht zonnepanelen heeft geïnstalleerd 
op het dak van het hotel, en minstens één kamer extra aan het inrichten is (zie foto’s). Verder 
weigeren ze de taks te betalen, en hebben ze de Stad Brussel voor de rechtbank gedaagd. Hoe hoog 
schat u de kansen in om de straatprostitutie te breken door die taks op de afwerkhotels? 
 
Café Tropicana, vlak naast de ingang van de KVS, werkt weer op volle toeren. In de namiddag, ’s 
avonds en ’s nachts is het de uitvalsbasis voor heelwat prostituees. Ze vatten post op het voetpad vlak 
voor het café. Voor een aantal handelaars en bewoners die er werken en wonen is de situatie 
ondraaglijk. Na de verbouwingswerken van de KVS blijft voor hen de overlast gewoon verder duren … 
 
De politie onder leiding van de wijkcommissarissen doen al het mogelijke om de overlast aan te 
pakken, maar zonder globaal plan, blijft het dweilen met de kraan open. Zij briefen u ongetwijfeld 
daarover, en over de vele klachten die zij per mail ontvangen. U weet dus wat er in onze wijk gebeurt 
… 
 
Eigenlijk hebben wij u weer niet veel positiefs te vertellen. De tergend langzame vooruitgang van de 
aanpak van de overlast door straatprostitutie werkt ontmoedigend op de inwoners van de 
Alhambrawijk. Iedereen is het er ondertussen over eens dat er iets moet gebeuren. Maar waarom 
moet het allemaal zo lang duren? 
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In bijlage: foto’s zonnepanelen en verbouwingswerken afwerkhotel ‘Studio Europe’ 


